

# 帐篷 德堡 120\*200

产品名称	帐篷 德堡 120*200
公司名称	保定市百大汽车传媒有限公司
价格	2850.00/套
规格参数	品牌:德堡 规格:120*200 型号:***
公司地址	保定市朝阳路64号(百世开利大厦9层D室)
联系电话	86-03122238883 13931276157

## 产品详情

品牌	德堡	规格	120*200
型号	***	撑杆	***
颜色	多种	重量	47公斤(g)

车载帐篷我公司是专业生产车用产品的厂家，目前自主研发生产的[车载帐篷]是一款非常实用的户外休闲产品，中国市场尚属空白。产品集国内外同类产品之优点和性价比，逐步被消费者广泛接受。我们愿以各种形式各界朋友真诚合作，实现共同的双赢。更多了解产品请看《附件图片》公司名称：中国河北保定市百大汽车传媒有限公司咨询热线：013931276157电话：0312-2238883网址：<http://bd00000.cn.alibaba.com>邮箱：sln00@126.com

car top camper baida automobile media ltd is specialised in manufacturing automobile products, with current launch of car top camper, a highly economical outdoor leisure equipment developed and manufactured with our independent research and development, yet a gap in the chinese market. the product shares merit features and great cost performance with like products of domestic and overseas, and has gradually been widely recognised and accepted by consumers. we sincerely hope to collaborate with you through viable ways in achieving mutual success. please browse attached pictures for more information. company: baoding baida automobile media ltd, hebei, china general enquiry: 0086 - 13931276157 or 0086 - 312 - 2238883 website: <http://bd00000.cn.alibaba.com> email: sln00@126.com